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Betreft: Landschapsplan Geneneind in Bakel

Geacht college,

Vanuit de IGP gelden is er destijds het Landschapsplan Geneneind in Bakel ontstaan.
Dit behelsde het realiseren van diverse initiatieven vanuit de samenleving  voor 
landschapsverbetering, educatie, etc., etc. voor het gebied Geneneind.

Nu heb ik begrepen dat het beschikbare gestelde budget inmiddels afgeroomd is van een 
kleine € 150.000,00 tot een magere € 50.000,00. Dit omdat er te weinig tot geen initiatieven 
aangemeld zouden zijn. 
Mijn info is dat er wel degelijk interesse is geweest maar onvoldoende is weggezet bij de 
juiste partners die mee konden participeren.

• Graag zou ik de volledige info ontvangen omtrent dit Landschapsplan, het idee, de 
uitvoering, het beschikbaar gestelde budget, de ingediende initiatieven, waarom de 
financiële afroming en noemt u maar op.

Inmiddels ligt er voor dit gebied ook een principeverzoek voor van een ondernemer die moet 
gaan investeren in landschapsverbetering op de oude Bolle Akker. De Heemkunde van 
Bakel-Milheeze wil hier graag oude paden gaan herstellen en deelgenoot worden van dit 
initiatief en hier mee in participeren. Financiële steun vanuit het Landschapsplan kan hier 
een mooie ondersteuning bieden.

• Kan het college mij een antwoord geven waarom initiatieven zoals een IGP 
Landschapsplan voor het Geneneind niet beter uit de verf zijn gekomen en is hier 
geen controle en sturing op vanuit het management?

• Bent u bereid de Heemkundekring Bakel-Milheeze mee te laten participeren in het 
landschapsverbeteringsplan wat uitgevoerd moet gaan worden t.b.v. het 
bedrijfsinitiatief van de Heuvel Transport.
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